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De Zweef wil snel geld voor jeugdleden 
NIJVERDAL - Sportwethouder J. Coes komt er niet uit met subsidieregeling. 

Het bestuur van voetbalclub De Zweef vindt dat de gemeente Hellendoorn zo snel mogelijk met een 

nieuw systeem voor het verdelen van de jeugdsportsubsidies moet komen. Ruim een half jaar geleden 

riep de gemeenteraad het college via een motie van CDA en PvdA/GroenLinks op meer geld voor de 

jeugdsport uit te trekken en met een andere verdeelsleutel te komen, waarvan dan met name sportclubs 

met veel 'dure' jeugdleden zouden profiteren. Sportwethouder J. Coes deed destijds de toezegging de 

mogelijkheden hiertoe te onderzoeken. De raad vond dat de verhoging van de jeugdsportsubsidie met 

terugwerkende kracht vanaf 1 juli 2007 moest gaan gelden en stelde hiervoor alvast 15.000 euro uit de 

eigen beleidsreserve beschikbaar. 

 

Voorzitter J.-P. van Vree gaf in zijn nieuwjaarstoespraak aan 'met smart' te wachten op een andere 

verdeelsleutel. De Zweef heeft veel jeugdleden en moet hiervoor steeds meer kosten maken, terwijl de 

inkomsten van de club achterblijven. Van Vree stelde dat de wethouder met de betrokken clubs zou 

gaan overleggen over een nieuwe systematiek, maar hiervoor nog steeds geen uitnodiging te hebben 

ontvangen. 

 

Coes geeft aan dat het systeem van jeugdsportsubsidies ingewikkeld in elkaar zit en in de tweede helft 

van 2007 diverse wijzigingen zijn onderzocht, maar dat men er niet uit is gekomen. Hij pleit voor 

handhaving van het bestaande systeem, aangevuld met de mogelijkheid om de clubs met relatief veel 

jeugdleden iets extra's te geven. "Maar daarmee moeten de raad en BLOS eerst wel akkoord gaan." 

 


